
استمتع باجازه مميزه وقسط تذكرة الطيران واقامتك الفندقية حتى 12 شهر بدون فوائد مع بطاقات QNB مصر 
الائتمانية.

العرض:

• تقسيط 6 أو 12 شهر بدون فوائد على حجز تذاكر الطيران والإقامة الفندقية مع احتساب مصاريف إدارية عند الدفع 	
 ببطاقات QNB مصر الائتمانية حسب الجدول التالي: 

 البطاقات الائتمانية المؤهلة:

	oVISA: Gold, Platinum, Signature & Infinite

	oMastercard: Standard, Titanium & World Elite

• مدة العرض: العرض ساري من 15 ديسمبر 2025 الى 15 يناير 2026 	

• الحد الأدنى لمعامله التقسيط 10,000 جم	

•  العرض ساري على معاملات حجز تذاكر الطيران والفنادق )يشمل الحجز اونلاين(	

- للتقسيط أرسل كلمة »سفر« في رسالة نصية قصيرة إلى 1177 من خلال رقم الهاتف المسجل لدي البنك في نفس 
الشهر الذي تتم فيه المعاملة

شروط عامة:

• العرض غير ساري في حالة إساءة الاستخدام والاستخدام التجاري وساري فقط على الاستخدام الشخصي.	

• يحتفظ البنك بحقه في تعديل وتغيير هذه الشروط واستبعاد أي عميل من العرض دون الرجوع اليه في أي وقت 	
 خلال فترة العرض.

*تكلفة الرسالة النصية القصيرة 30 قرش تخصم من رصيد الهاتف المحمول

تطبق الشروط والأحكام 

رقم التسجيل الضريبي: 204-899-052

نسبة المصاريف الإدارية فترة التقسيط

 %6 6 شهور

 %12 12 شهور



Enjoy a special vacation and pay for your flight ticket and hotel accommodation in installments 
for up to 12 months interest free with QNB Egypt credit cards.

Offer:

	• 6 or 12- months interest-free installments on hotel accommodations and aviation, admin fees will  
be applied when paying with QNB Egypt credit cards, according to below tablee: 

Eligible credit cards:

	• Campaign duration: from 15th of December 2025 till 15th of January 2026 

	• Minimum installment transaction amount:  EGP 10,000

	• Offer valid on all transactions related to aviation and hotels sector (including online) 

- To install your transactions, send “Travel” in SMS to 1177 through the registered phone number in 
the bank after the transaction execution in the same month.

General Terms and conditions:
	• The offer is only valid for personal transactions & not valid in case of misuse and commercial use.

	• The bank reserves the right to amend or change these terms & conditions and disqualify any  
customer from the campaign without consultation at any time during the campaign period.          

 *SMS cost is EGP 0.30, deducted from your mobile credit

 

Terms and conditions apply

Tax Registration Number: 204-899-052

Installment Tenor Admin fees %

6 months 6%

12 months 12%

o	 VISA: Gold, Platinum, Signature & Infinite

o	 Mastercard: Standard, Titanium & World Elite


